

|  |   |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission,<br/>Amman Stock Exchange<br/>Company's Name: BANK AL ETIHAD<br/>Date: 26-09-2024 09:32:00 AM<br/>Subject: Ending discussion related to the merger proposal</p>  | <p>السادة هيئة الأوراق المالية<br/>السادة بورصة عمان<br/>اسم الشركة: بنك الإتحاد<br/>التاريخ: 26-09-2024 09:32:00 AM<br/>الموضوع: إنهاء المحادثات المتعلقة بمقترح الاندماج</p>  |
| <p>Referring to the disclosure of Bank al Etihad the Public Joint Stock Company on 22 /02/2024, which included entering into preliminary discussions with the Jordan Kuwait Bank to evaluate the idea of the merger. Bank al Etihad Board of Director's informs you regarding it board decision in 25/09/2024 that the discussions has been amicably ended without reaching an agreement between the two banks. Both banks will focus on implementing their own growth strategy and continuing their independent future plan</p> | <p>إنهاء المحادثات المتعلقة بمقترح الاندماج بين بنك الإتحاد و البنك الأردني الكويتي: بالإشارة الى افصاح شركة بنك الإتحاد المساهمه العامه بتاريخ 2024/2/22 والذي تضمن الدخول في مباحثات مبدئية مع البنك الاردني الكويتي لتقييم فكرة الاندماج فان مجلس ادارة بنك الإتحاد يحيطكم علما بموجب قراره بتاريخ ٢٤ /٩/٢٠٢٤ بانتهاء المباحثات ما بين بنك الإتحاد و البنك الاردني الكويتي بشكل ودي و دون التوصل الى اتفاق بين البنكين حيث سيركز كلا البنكين على تنفيذ استراتيجيتهما الخاصة للنمو ومواصلة الخطة المستقبلية المستقلة لكل منهما.</p> |
| <p>25-09-2024</p>  | <p>25-09-2024</p>   |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation.<br/>Chairman of Board of Directors<br/>User Name: Nessrin Abulaila</p>   | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.<br/>رئيس مجلس الإدارة<br/>اسم المستخدم: Nessrin Abulaila</p>  |